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1 - Qué penses de i 'ajornament de les eteccions municipals propugnat per 
AP i UCD7 
2 - Qué proposaries c om alternativa? 

3 - Quin paper creus que han de jugar les mobilitzacíons populars? 

4 • Defenses la dimissio mass iva deis batlies i regidors? 

5 • Com creus que s 'haurla de desenvolupar d'aci a les elecctons la gestio 
deis municipis? 

nostra, una força difícii de batre per 
part deis que volem representar el nacio-
nalisme cataia. 

Una cosa vull que quedi ben ciara en 
la meva '/isió del problema. Aquest ajor-
nament, que és d 'un maquiavelisme 
aclaparador, que ens perjudica politica-
mene i perjudica a tot el poblé de Cata-
lunya. jo l'accepto democràt icament 
perqué és una decisió votada al Parla-
ment i guanyada per la majoria formada 
per UCD i AP, i si un demócrata no 
accepta una votació parlamentaria , on 
aniríem a parar . 
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i - Es una clara jugada partidista 
amb la que no pot estar d'acord cap 
polític demócrata cataia. No hi ha cap 
mena de dubte que es tracta d 'una estra-
tagema de ia dreta espanyola destinada, 
des del meu punt de vista, básicament 
a dues coses; 

Primera, aonar temps a auarez per 
tal d ' intentar construir un partit dotant-
lo d 'un minim de militancia i organit-
zació. Eli sap prou bé que unes muni-
cipals no les pot guanyar simplement 
ensenyant la seva cara a les pantalles de 
televisió. Una batalla electoral ais muni-
cipis exigeix dels partits un muntatge 
que UCD no té, sobretot a Catalunya. 
Perqué jo us preguntaría per vía d'exem-
ple: Quants militants d'UCD coneixeu 
vosaltres a Granollers i la seva comarca?. 

L'altra qüestió que justifica l'aplaça-
ment va Iligada també al que us estic 
tient. M'explicaré: després del 15 de ju-
ny a Catalunya, en considerar la proble-
màtica de l 'ajornament em vull referir 
sobretot a Catalunya, les forces que re-
presenten o poden representar a Suárez, 
que no són res més que els hereus ver-
gonyants del franquisme, veren sofrir a 
causa del résultat electoral, una evident 
desmoral ització i un desinflament que 
els feia poc aptes per a presentarse a 
unes municipals amb èxit. Es vident que 
a UCD té máximes possibilitats per a fer 

llistes municipals entre els regidors i bat-
lles de la dictadura. 

Ara, a mida que passa més temps des 
del 15 de juny del 77 les coses van can-
viant. El ajuntaments franquistes no han 
pogut èsser escombráis de les Cases de la 
Vila, malgrat la manca de recolzament 
popular. Alguns d'elis s'hna sentit enfor-
tits en les seves posicions bunquerianes. 

En aquesta revifalla de la força polí-
tica deis franquistes instaurais a les es-
feres de poder municipal, juntament 
amb una mesurada dosi de caciquisme. 
aqui hi ha, al meu entendre, el germen 
suarista per enfrontar unes municipals. 
Aquest germen necessita un temps per a 
créixer. i si des del poder se li pot donar 
bona empenta, será sens dubte, a casa 

2.- No crec que hi hagi alternativa 
convincent. Són decisions condicionades 
pels résultats del 15-J. 

Si tinguéssim píen autonomia seria 
possible una solució a nivell català, que 
fora ara i aqui ben diferent de la impo-
sada per UCD i AP. El 15-J la resta de 
L'estat espanyol fou més conservadora 
que Catalunya i ara en paguem nosaltres 
les conseqiiències. 

3.- Les mobilitzacions a nivell de ca-
rrer les crec contraprduents. Que intern-
tem entre tots provocar una gran sensi-
bilització de les masses en aquesta qûes-
tió forçant el govern a avançar la convo-
catòria, em semblaria miilor. 

4.- Evidentment, no. No f a n a cap 
favor a la democracia, no prou consoli-
dada encara, el buit que això produïria. 

Pensar en unes gestores a llarg temps 
i a tot arreu, em sembla una gran bes-
tiesa política. 

5.- Cree que la gestió dels municipis 
d'aci a les eleccions hauria de tenir dues 
premises bàsiques, prudència i sobretot, 
la transparència de totes les seves deci-
sions. 

En aquesta llarga etapa de transició 
a la vida democràtica em sembla que és 
el minim exigible a la responsabilitst 
dels regidors i batlles. Malauradament , 
el pais ha tingut prou anys per mesurar 
quin era el sentit de la responsabilitat 
de la majoria de gent que acceptaven un 
cárrec del franquisme. 

Per tal motiu he de ser forçosament 
pessimista quant al résultat d'aquesta 
gestió. 
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